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CZECH PRODUCERS:  
 

 

 

 ACER VOLTAGE s.r.o. 

Manufacturer of surge arresters and overvoltage 
limiters for the protection of AC low-voltage power 
distribution networks and low-voltage distribution 
networks up to 40 kV. Surge arresters and 
overvoltage limiters for traction vehicles and 
equipment in DC networks. 

 

ELCERAM a.s.  

is a Czech producer of alumina and printed ceramic 
substrates for electrical purposes. ELCERAM 
produces alumina substrates with 96% Al2O3.  

 

HaS Lanškroun s.r.o.  

is a producer and supplier of SMD resistors and 
sensors. The company deals with aping of SMD 
components in blister tapes and components with 
axial or radial leads to paper tape. They are a 
manufacturer of precision parts, such as contacts. 

 

 

Hokami CZ, s.r.o.  

Hokami CZ has been offering complete service in 
printed circuit board assembly since 1991. The 
company is a contract manufacturer: based on 
customers‘ specifications, we are able to produce any 
electronic device. Due to extensive investment and 
our innovative approach, Hokami deals successfully 
with the most demanding technical tasks. 

 HRONOVSKÝ s.r.o.  

Production portfolio of company Hronovský is divided 
into 4 main groups: Automotive cable harness 
production, serial assembly of electromechanical 
switches, steering column levers and dashboard push 
buttons, injection moulding of plastic parts and inserts 
for automotive and metal parts production using CNC 
machines. 
 

 
Kemmler Electronic, s.r.o.  

develops, manufactures, and distributes cutting-edge 
electronic products and is a specialist in customised 
cable assemblies among the most diverse industries, 
such as the automotive, medical, engineering and 
industrial electronic sectors. 



 

 

KOALA ELEKTRONIK Ltd.  

KOALA ELEKTRONIK Ltd. was established in Brno in 
1995 and since the beginning in mainly focused on 
wholesale disposal of electronic parts. 

 

 KOVOHUTĚ PŘÍBRAM Nástupnická, a.s.  
– Soft solders  

Soft solders (in the form of wire, flux cored wires, 
bars) lead-free (in compliance with RoHS) and SnPb. 
Most solder types are applied in the electronic and 
electro-technical industries where there are high 
demands for chemical purity of alloys. 

 

 

P&V Electronic spol. s r.o.  

produces high quality custom wound products of 
winding parts and mechanical systems with coils. 
Company´s product range consists of 
transformers, chokes, toroidal chokes and a wide 
range of inductors and converters.  

 
SECTRON  s.r.o.  

Is a supplier of products for machine-to machine 
communications (M2M). SECTRON is an authorized 
distributor for worldwide leaders in M2M. We boast a 
wide range of RF accessories including our own 
production of cable assemblies and antennas.  

 

Czech Trade Promotion Agency / CzechTrade 

Your partner of choice to connect Czech & German 
businesses.CzechTrade was founded by the Ministery 
of Industry and Trade of the Czech Republic as a 
trade promotion organization. CzechTrade became 
the national export promotion organization aimed at 
developing international trade and mutual cooperation 
between Czech and foreign entities. 



 

 ACER VOLTAGE s.r.o.  

Bratří Štefanů 1170, 50003 Hradec Králové, Czech Republic 
Contact person: Jaroslav Šitina, Business Representative 
Phone: +420 491 618 571 
Mobile: +421 608 253 064 
E-mail: obchod@acervoltage.cz 
www.acervoltage.cz 
 
ACER VOLTAGE was founded in Hradec Králové, Czech Republic, in 1992. It is a Czech company that 
is engaged in the manufacture and development of surge arresters and overvoltage limiters for the 
protection of low- and high-voltage power distribution networks and distribution networks from 
atmospheric and switching overvoltage. Furthermore, it is specialized in the manufacturing of insulators. 
Products made by ACER VOLTAGE protect the equipment of its customers against the destructive 
effects of overvoltage. The company regularly renews its quality certification according to ISO 9001. 
Thanks a high quality of products, a helpful approach to customers and innovative steps in the field of 
surge arresters and overvoltage limiters, ACER VOLTAGE has a wide range of demanding customers in 
the field of power engineering and electrical engineering equipment in the Czech Republic and abroad.  
 
Ein Hersteller von Überspannungsableitern und -begrenzern für den Schutz von NS-Versorgungsnetzen 
und HS-Verteilernetzen AC bis zu 40 kV. Überspannungsableiter und -begrenzer für Traktionsfahrzeuge 
und -anlagen in DC-Netzen. 

Das Unternehmen ACER VOLTAGE wurde im Jahr 1992 in der Tschechischen Republik in der Stadt 
Hradec Kralové gegründet. Es ist eine reine tschechische Firma, die sich mit der Herstellung und 
Entwicklung von Überspannungsableitern und -begrenzern für den Schutz von energetischen NS- und 
HS-Versorgungs- und Verteilnetzen gegenüber atmosphärischer und Schaltüberspannung beschäftigt. 
Weiterhin spezialisiert sich auf die Herstellung von Isolatoren. Die Produkte der Firma ACER VOLTAGE 
schützen Anlagen ihrer Kunden vor den zerstörerischen Auswirkungen der Überspannung. Regelmäßig 
wird die Zertifizierung der Qualität nach ISO 9001 erneuert. Dank einer hohen Produktionsqualität, des 
hilfsbereiten Umgangs mit Kunden und der innovativen Schritten im Bereich von 
Überspannungsableitern und -begrenzern gewann die Firma ACER VOLTAGE eine breite Skala von 
anspruchsvollen Kunden im Bereich der Energiewirtschaft und der elektrotechnischen Anlagen in 
Tschechien und im Ausland. 

 

 

 



 

ELCERAM a.s.  

Okružní 1144, 500 03 Hradec Králové, Czech Republic  
Phone: +420 495 408 509, +420 495 541 603 
Contact person: Ing. Jan Johan, General Director  
Mobile: +420 606 647 478 
E-mail: johan@elceram.cz 
Contact person: Lada Smidova Sales Manager 
Mobile: +420 602 418 848 
E-mail: smidova@elceram.cz 
www.elceram.cz 
 

ELCERAM produces alumina substrates with 96% Al2O3. Furthermore, the company uses the 

technology for printing thick film layers with conductive, resistive and dielectric materials. The strength of 

our company is a self-production of ceramic substrates and an application of a thick film technology. For 

the significant advantages of corundum ceramics are the products irreplaceable components for a 

multitude of applications in the electro-technical industry, health care, automotive and consumer 

electronics. These properties are excellent chemical resistance, thermal conductivity, dielectric strength 

and low dielectric loss. 

Examples of applications: 

 Sensor technology 

 Electronic components 

 CPV solar panels 

 LED applications 

 High voltage insulators 

 Microwave technology 

 Heating elements 

 

ELCERAM a.s. ist ein tschechischer Hersteller der Korundsubstrate mit 96% Al2O3 produziert und 

bedruckt keramischen Substrate für elektrotechnische Zwecke. ELCERAM widmet sich der 

Dickschichttechnologie und kann Leit-, Widerstand- und Dielektrikum-Abdeckmaterialien bedrucken. Der 

Vorteil dabei ist die eigene Herstellung der keramischen Substrate und Anwendung der 

Dickschichttechnologie. Dank der bedeutenden Vorteilen der Korund Keramik, wie vorzügliche 

Chemikalienbeständigkeit, Wärmeleitfähigkeit, Spannungsfestigkeit oder kleine dielektrische Verluste, 

bilden die Erzeugnisse unersetzliche Komponenten für breite Anwendung in elektrotechnischer Industrie, 

Gesundheitswesen, Autoindustrie, Verbrauchselektronik usw. 

Beispiele der Anwendung: 

 Sensor Technologie 

 Elektronische Bauteile 

 CPV Solarzellen 

 LED Anwendungen 

 Hochspannungsisolatoren. 

 Mikrowellentechnik. 

 Heizelemente usw. 



 

HaS Lanškroun s.r.o. 
 

Dolní Čermná 3, 561 53 Dolní Čermná, Czech Republic 
Contact person: Karel Hrodek, CEO 
Phone: +420 465 500 300 
Mobile: +420 602 588 510 
Fax: +420 465 500 324 
E-mail: sekretariat@hasdc.cz 
www.hasdc.cz 

 
HaS Lanškroun s.r.o.  

Our company continues the 70 years long tradition of an electronic production in the region. 

The main activities of our company are: 

 Production and supplying of SMD resistors and sensors 

 Taping of SMD components in blister tapes and components with axial or radial leads to 

paper tape 

 Trimming and forming component wire leads 

 Manufacture of precision parts, such as contacts  

 

HaS Lanškroun s.r.o. 

Die Firma knüpft an eine 70- jährige Elektronik-Tradition im Region an. 

Hauptaktivitäten der Firma sind: 

 Herstellung und Lieferung elektronischer Widerstände und Sensoren für die Oberflächenmontage 

(SMD) 

 Gurten von SMD-Bauteilen und axialen oder radialen Bauteilen in Blister- und Pappgurt   

 Schneiden und Formen der Anschlussdrähte von elektronischen  Bauteilen  

 Herstellung von Präzisions-Teilen, z.B. Kontakte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Hokami CZ, s.r.o. 

Ampérova 464, 463 12 Liberec, Czech Republic 
Contact Person: Šárka Starcová, Sales department 
Phone: +420 482 425 984 
Mobile: +420 603 22 44 83 
E-mail: sstarcova@hokami.cz 
www.hokami.cz 
 

Hokami CZ has been offering complete service in printed circuit board (PCB) assembly since 1991. The 

company is a contract manufacturer: based on customers‘ specifications, we are able to produce any 

electronic device. Due to extensive investment and our innovative approach, Hokami deals successfully 

with the most demanding technical tasks. You can find our products in satellites, airplanes, automobiles, 

medical devices, industrial applications, military technology, home appliances and others. 

Hokami focuses strongly on flexibility and customer service. 

 

Die Firma Hokami bietet Ihnen schon seit 1991 einen Komplettservice im Bereich 

Leiterplattenbestückung.  

Dank umfangreicher Investitionen sind wir in der Lage, Ihnen, nach Erhalt Ihrer Spezifikationen, sehr 

schnell fertige Produkte zu liefern – selbst komplizierteste Elektronik.   

Flexibilität ist unsere Stärke. Wir bestücken Alles – von Prototypen bis hin zur Serienproduktion im 

Umfang von hunderttausenden Stücken. 

Auf Kundenwünsche reagieren wir schnell, unsere erfahrene Mitarbeiter im Einkauf und der Produktion 

machen immer ihr Bestes, um eine schnellstmögliche Lieferung zu ermöglichen. 

 

 

 
 



 

HRONOVSKÝ s.r.o. 

Osma, Krčín 481, 54901 Nové Město nad Metují, Czech Republic 
Contact person: Josef Hronovsky, Managing director 
E-mail: j.hronovsky@hronovsky.cz 
Contact person: Ivana Pavelková, Bussines director 
Phone: +420 491 445 137 
Mobile: +420 721 291 085 
Fax: +420 491 445 112 
E-mail: i.pavelkova@hronovsky.cz 
Contact person: Lubomír Míšek, Project Manager 
E-mail: l.misek@hronovsky.cz 
Contact person: Radek Duchač, Project manager of Cable Harnesses 
E-mail: r.duchac@hronovsky.cz 
www.hronovsky.cz 
 

Production portfolio of company Hronovský is divided into 4 main groups:  
1. Automotive cable harness production, involving automatic operations such as cutting, crimping, 

tin-coating as well as semi-automatic compacting, taping, splicing up to manual operations like 
soldering, heat shrinking etc. We use a variety of common machinery and tools as well as 
customer specific, single-purpose equipment.  

2. Serial assembly of electromechanical switches, steering column levers and dashboard push 
buttons. 

3. Injection moulding of plastic parts and inserts for automotive. 
4. Metal parts production using CNC machines. 

 
Das Produktionsprogramm der Firma Hronovský ist in 4 Gruppen aufgeteilt: 

1. Produktion der Kabelkonfektion für Automotive mit automatischen Operationen wie Schneiden, 
Krimpen, Verzinnen sowie halbautomatisches Kompaktieren, Bündeln, Splicen bis zu manuellen 
Operationen wie Löten, Hitze-Schrumpfen usw. Wir benutzen verschiedene gängige Maschinen 
und Werkzeuge sowie kundenspezifische zweckorientierte Geräte. 

2. Serienproduktion der Elektromechanischen Schalter, Lenkradhebel und Interieurdrucktasten. 
3. Spritzgussproduktion der Automotive Plastikteile und Inserte. 
4. Metallteileproduktion mittels CNC Maschinen. 
 

 
 
 



 

Kemmler Electronic, s.r.o. 

Cvokařská 123, 26242 Rožmitál pod Tremšínem, Czech Republic 
Contact person: Zdeněk Pistora, Sales representative 
Mobile: +420 774 519 233 
E-mail: pistora@kemmler-electronic.com 
Contact person: Markus Renz, Project Management 
Phone: +49 (0)7141/9472-222 
Mobile: +49 (0)160/91067068 
Fax: +49 (0)7141/9472-299 
E-mail: renz@kemmler-electronic.com 
www.kemmler-electronic.com 

Sophisticated businesses around the world rely on individual connection solutions provided by 

KEMMLER Electronic. Today, with more than 30 years of experience, we develop, manufacture, and 

distribute cutting-edge electronic products and we specialise in customised cable assemblies. Our know 

how is evident among the most diverse industries, such as the automotive, medical, engineering and 

industrial electronic sectors, along with material handling and power tools, and in the field of renewable 

energy. Wire harnesses are not only the conducting components of modern vehicles and constructions; 

they are the nerve cords of them. 

 

KEMMLER Electronic ist seit über 30 Jahren Spezialist für Kabelbäume, Kabelsätze, Einzellitzen sowie 

individuelle Verbindungslösungen für Automotive und viele Bereiche der Industrie. Zu Standardverfahren 

wie Umspritzen oder Crimpen werden auch spezielle Lösungen wie Ultraschall-Schweißverfahren 

angeboten.  

Neben dem Hauptsitz im schwäbischen Freiberg am Neckar bei Stuttgart gehören die 

Produktionsstandorte Tschechien, Bulgarien sowie China zum global agierenden KEMMLER Konzern.  

Selbstverständlich ist KEMMLER Electronic mit den gängigen Zertifikaten ISO 9001, TS 16949 sowie 

ISO 13485 ausgestattet. Die Nachhaltige Produktions- und Arbeitsweise wurde uns mit der Verleihung 

der ISO 14001 bestätigt.  

Auch neuen Herausforderungen stehen wir stets offen gegenüber.  

KEMMLER Electronic, always a good connection! 

 

 

 

 

mailto:pistora@kemmler-electronic.com


 

KOALA ELEKTRONIK s.r.o. 

Firemní 709/4, 619 00 Brno, Czech Republic 
Contact person: Ondřej Kasl, Managing Director  
Phone: +420 539 050 642 
E-mail: ondra@koala.cz 
 
Contact person: Ing. Zbyněk Zelinka, Sales department 
Phone: +420 539 050 636 
E-mail: zbynek@koala.cz 
www.koala.cz 

 

KOALA ELEKTRONIK Ltd. was established in Brno in 1995 and since the beginning in mainly focused 
on wholesale disposal of electronic parts. 

 

With gradual expansion of the assortment and stock, the company managed to be the representative for 
some global companies on the Czech market, not only in the area of electronic parts, but also in LCD 
displays, converters and constructional components. 

 

Due to a turnover increase and a rising number of employees, the company had to load several business 
and storing spaces. In 2006 the firm decided to build its headquarters. Since 2008, it has a new address 
in Brno-Horní Heršpice near the D1 freeway, where are both business centres and warehouses. 

 

 



 

Kovohutě Příbram nástupnická, a.s.  
 
Příbram VI č.p. 530, 26181 Příbram, Czech Republic 
Contact person: Ing. Konstantin Sigačev, Sales Manager  
Phone: +420 318 470 238 
Fax: +420 318 470 244 
E-mail: sigacev@kovopb.cz; produkty@kovopb.cz 
www.kovopb.cz 
 
 

Kovohutě Příbram – Soft solders (in the form of wire, flux cored wires, bars) lead-free (in compliance 

with RoHS) and SnPb. Most solder types are applied in the electronic and electro-technical industries 

where there are high demands for chemical purity of alloys. Kovohutě Příbram company is a 

metallurgical plant which recycles waste containing lead (in particular lead batteries), produces lead and 

lead alloys, lead and tin products (Products Division – soft solders) and recycles wastes containing 

precious metals and wastes of electric and electronic equipment in operation. 

 

Kovohutě Příbram – Weichlote (in Draht Form-, Fülldrahtelektroden, Stäben) bleifrei (in 

Übereinstimmung mit der RoHS) und mit Blei (SnPb). Die meisten Löt-Typen werden in der Elektronik- 

und Elektrotechnikindustrie eingesetzt, wo hohe Ansprüche an die chemische Reinheit von Legierungen 

gestellt werden. Die Gesellschaft Kovohutě Příbram ist ein Metallurgie-Unternehmen zum Recyceln von 

bleihaltigen Abfällen (insbesondere Batterien), zur Produktion von Blei und Bleilegierungen, Blei- und 

Zinnprodukten (Die Division Produkte – Weichlote) und zum Recyceln von edelmetallhaltigen Abfällen 

und von Abfällen aus ausgedienten Elektro- und Elektronikvorrichtungen.  

 

 

 

 



 

P&V Electronic spol. s r.o. 

Nad Rybníkem 589, 19012 Praha 9, Czech Republic 
Contact person: Josef Viktora, CEO 
Mobile: +420 739 020 504 
E-mail: j.viktora@pvelektronic.com 
www.pvelektronic.com 
 
P&V ELEKTRONIC produces high quality custom wound products of winding parts and mechanical 
systems with coils. Company´s product range consists of transformers, chokes, toroidal chokes and 
a wide range of inductors and converters. These products are for the entire field of electronics and 
electrotechnical industry. The company is active in a series production as well as a custom 
production and produces also non-standard technical units. 

The high-tech production facility with trained employees and technical know-how is located in the 
Czech Republic, a country with relatively low fixed costs. This coupled with a high quality equipment 
guarantee cost-effective production. The products are timely delivered to all countries also outside of 
Europe. 

 

P & V ELEKTRONIC  stellt hochwertige Produkte der Wickeltechnik und mechanische Systeme mit 
Spulen her. Das Sortiment umfasst eine breite Palette von Transformatoren, Drosseln, 
Ringkerndrosseln, Spulen und Überträgern, die in vielen Bereichen der Elektronik und der 
Elektrotechnik eingesetzt werden. 

Die Produktion von kundenspezifischen Teilen erstreckt sich von Einzelanfertigung bis hin zu Serien 
und wird durch ein fachspezifisches Engineering ergänzt. 

Die High-Tech-Produktionsanlagen mit geschultem Personal und technischem Knowhow befinden 
sich in der Tschechischen Republik, in einem Land mit relativ geringen Fixkosten. Dadurch entstehen 
qualitativ hochstehende, kostengünstige Produkte, die termingerecht in allen Ländern auch 
ausserhalb des Europas geliefert werden. 

 



 

SECTRON  s.r.o. 

Josefa Šavla 12 Ostrava 9, 709 00, Czech Republic  
Contact person: Ing. Pavla Vycudilíková, International Sales Manager 
Phone+420 556 621 033 
Mobile: +420 732 272 728 
Fax: +420 597 579 599 
E-mail: sales@sectron.cz 
www.sectron.cz 

 

SECTRON is a Czech company which has been specializing on wireless communication for 20 years. 

We supply products for machine to machine communications (M2M) both in the Czech Republic and 

abroad. SECTRON is an authorized distributor for worldwide leaders in M2M. We boast a wide range of 

RF accessories including our own production of cable assemblies and antennas. We are experienced in 

this field and able to provide comprehensive solutions for a vast range of M2M applications. From an 

idea to an implementation, each project will benefit from our high quality products and services. 

 

SECTRON s.r.o. ist eine Vertriebs – und Produktionsfirma im Gebiet industrieller drahtloser M2M 

Technologien wie, GSM, UMTS, LTE, GPS, Bluetooth und WLAN. 

Das eigene Produktionssortiment umfasst eine breite Skala von GSM-Applikationen, Antennen und 

Kabelreduktionen.  



 

CzechTrade  
 

 
Martin-Luther-Platz 28, 402 12 Düsseldorf, Germany 
Contact person: Adam Jareš, Director CzechTrade Düsseldorf 
Phone: +49 (0) 211 59825 684 
E-mail: duesseldorf@czechtrade.cz 
www.czechtradeoffices.com 
 

The Czech Trade Promotion Agency/CzechTrade agency is an official contact partner for those 

foreign companies looking for qualified Czech-based suppliers of products, providers of services or 

investors. 

 

CzechTrade operates worldwide via more than 40 foreign representatives. 

Unique service is provided by CzechTrade to foreign clients. CzechTrade, as a government agency 

directly controlled by the Ministry of Industry and Trade, has a team of specialists that are capable of 

finding a new Czech-based supplier of goods and services to suit your needs. Czech manufacturers are 

acclaimed around the world as the suppliers of high-quality products, not just in engineering where we 

have an extensive tradition, but also in components, semi-finished products and services, especially in 

information technologies. 

If you seek a partner for production cooperation, you can also address our specialised team with this 

request. CzechTrade will find a suitable Czech partner for long-term collaboration (new product 

development, production and other industrial cooperation in the Czech Republic). 

Key reasons for finding a partner for industrial cooperation: 

 Access to specially selected Czech companies 

 Match-making based on experience and local expertise 

 Detailed information about potential partners delivered within 14 days 

 Service provided by a government agency 

 Confidentiality guaranteed 

 The service is free of charge 

CzechTrade provides this service (free of charge) as a follow-up service for the Czech Business Partner 

Search. If you have found suitable partners in our list of potential suppliers, sent to you by our 

specialists, CzechTrade will assist you in organising meetings either at the selected companies, or at the 

CzechTrade Head office in Prague. 

 

 

CZECHTRADE IST IHR GESCHÄFTSPARTNER IN DER TSCHECHISCHEN REPUBLIK 

 

CzechTrade ist eine Organisation zur Wirtschaftsförderung – gegründet wurde sie durch das 

tschechische Ministerium für Industrie und Handel. Unser wichtigstes Ziel sehen wir in der Entwicklung 

internationaler Handelsbeziehungen und in der Unterstützung von Gemeinschaftsprojekten 

tschechischer und ausländischer Unternehmen und Organisationen.  

 

CzechTrade ist weltweit durch mehr als 45 Auslandsrepräsentanten aktiv. 

http://www.czechtradeoffices.com/en/ CzechTrade unterstützt ausländische Unternehmen bei der 

Suche nach geeigneten Zulieferern in der Tschechischen Republik. Czech Business Partner Search ist 

eine einzigartige kostenlose Dienstleistung, die CzechTrade ausländischen Klienten anbietet. 

http://www.czechtradeoffices.com/en/

